
Algemeen 

Na een lange tijd van Corona beperkingen en maatregelen mocht de kantine vanaf 
maart gelukkig weer normaal open. Tussendoor hadden we een enkele keer “Coffee 
togo” aan de nooddeur omdat de maatregelen dit afdwongen, dit werd gelukkig 
hogelijk gewaardeerd. 
De klandizie in de kantine kwam langzaam op gang, maar sommige groepen waren 
compleet verdwenen.  
De zaterdag was vanaf het begin direct weer druk bezocht maar de avonden zijn een 
stuk rustiger geworden. 
Daar tegenover is het drukker geworden op de ochtendtrainingen van maandag en 
woensdag, dan wordt er ruim gezellig koffie en thee gedronken. 
Het pinnen blijkt een succes, een pas is blijkbaar makkelijker mee te nemen dan klein 
geld, helaas zijn daar wel extra kosten aan gekoppeld. 
De jeugd is ook erg blij met de rode banken bij de tv. Na schoonmaak waren de 
banken tijdelijk blijven staan maar het blijkt een ideale hangplek waardoor de jeugd 
gezellig na blijft met gratis limonade en soms een voetbalwedstrijd. 
 
Evenementen 
Schoolsportdagen, atletiekwedstrijden, clubdagen en een bezoek van de sportartsen 
zorgden voor een druk bezette agenda. De maanden mei en juni waren extreem druk 
waardoor de kantinebezetting nogal wat problemen gaf. 
De jeugd verzorgde zichzelf en was actief met een clubkamp, disco, sinterklaasfeest, 
kerstmaaltijd en oudejaarsfeest. Zowel de catering als het in- en opruimen hadden ze 
keurig in de hand. 
 
Personeel 
Het blijft lastig om vrijwilligers voor achter de bar te krijgen, assistenten zijn er 
gelukkig nog genoeg, maar barhoofden worden ouder en vervanging is beperkt 
gelukt.  
Frans Verweij is gestopt als inkoper, Ineke en Els hebben dit per 1 juli overgenomen. 
André Zadel is definitief als barhoofd gestopt en per 31-12 is Philip Parlevliet ook 
gestopt ook als voorzitter.  Els Hindriks neemt dit tijdelijk waar. 
 
Kortom een jaar waarin alles weer op gang kwam maar de gezellige avonden waarin 
men tot het einde bleef hangen komen nog maar sporadisch voor helaas. We zullen 
samen moeten kijken hoe we de gezelligheid en evenementen weer terug krijgen om 
zo de omzet weer wat op te krikken. 
 
De kantinecommissie 
 


